
Referat fra generalforsamling i DIST 1 i BAL 3.februar 2014.02.09 

 

Tilstede: ARK, BAL, BRF, DSM, EGE, GEK, GLK, HJOR, HRK, HVR, HØS, KRK, LTR, LØSR, 

MAK, SPR, VER, VSR. 

 

Ikke tilstede: AMR, BNR, BSF, ESP, FDR, FUR, ISR, KTR, LRK, SBGR, SIV, SPIP, TPRK, TSR, 

VEK, VÆR, ØHR. 

 

Dagsorden: 
 

1. Bestyrelsen byder velkommen  

2. Valg af dirigent  

3. Bestyrelsens beretning  

4. Orientering fra Dansk Ride Forbund  

5. Fremlæggelse af Regnskab og budget samt fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen 

foreslår kontingentet uændret på de 12. kr. pr. medlem.  

6. Valg af bestyrelsen  

a) Valg af formand – Michelle Kjær Petersen genopstiller ikke.  

 

b) Valg af bestyrelsesmedlemmer  

- Birgitte Kronborg (Git) opstiller som formand  

- Anne Maria Kosmicki (Mie) genopstiller  

c) Evt. valg af 1-2 stk. suppleanter.  

d) Valg af 2 revisorer  

7. Indkomne forslag  

8. Evt.  

a. Præsentation af TREC Danmark ved Git.  

9. Overrækkelse af Ranglistepokaler  

 

Ad 1. 

Tak til BAL for husly og fint traktement. 

 

Ad 2. 

Britha Skov Jensen blev valgt som dirigent. Hun erklærede generalforsamlingen for 

retmæssigt indkaldt. 



Ad 3. 

Formandens beretning kan findes på distriktets hjemmeside. 

Michelle benyttede lejligheden til at takke for de mange gode stunder i Distrikt 1. 

 

Ad 4. 

Referatet fra sidste formandsgruppemøde er endt ud til alle klubberne på mail. 

De nye reglementsændringer bør nærstuderes af alle. 

Repræsentantskabsmødet afholdes den 27.april i Korsør. Til klubberne meld endelig 

til og vær med til at gøre en forskel. Brug jeres stemmeret. 

 

H.J. Vedr. den ny berider uddannelse, så er den godt på vej. Man arbejder på at 

uddannelsen bliver statsanerkendt og en del af uddannelsens kommer til at foregå på 

erhvervsskole. 

Man arbejder på at lave en hel hestesektion, altså både til trav og galop, staldmester. 

Dog de elever der bliver optaget her til august, vil stadig være efter den gamle 

ordning. 

 

Så blev der talt meget om hvordan man kan omdanne møg til ressourcer, men mange 

miljøbestemmelser gør det besværligt. 

 

Ad 5. 

Regnskab og budget for 2014 blev godkendt. Kontingentet er uændret 12,00 kr. pr. 

medlem. 

 

Ad 6. 

a) Birgitte Kronborg (Git) blev valgt, som formand. 

 

b) Anna-Maria Kosmicki ( Mie) blev genvalgt. 

 

c) Majbrit Andersen (GLK) blev valgt som suppleant. 

Linda Juul (EGE) blev valgt som suppleant. 

    

d) Maria Petersen (KRK) og Helle Mai (KRK) valgt til revisorer. 

 

Ad 7. Ingen. 

 

Ad 8. 

Git er med i en gruppe der rider TREC. For at ride trec skal man være med i DRF. 

For flere oplysninger  kontakt endelig Git eller gå på hjemmesiden 

www.trecdanmark.dk. 

 

http://www.trecdanmark.dk/


Til information så åbnes området hvor Flyvestation Værløse lå tidligere, nu for 

offentligheden. Der kan være rideklubber i nærheden, som kan have interesse i at 

lægge billet ind med hensyn til evt. ride muligheder på området. 

 

Så blev det foreslået, at flytte pokaloverrækkelsen til en separat aften, med hygge. I 

stedet som nu, hvor det foregår på generalforsamlingen. 

Dette blev vedtaget, med stor tilslutning. 

 

Ad 9. 

Listen med de placerede ryttere, findes på distriktets hjemmeside. 

Vi ønsker alle rytterne et stort TILLYKKE.  

 

Til sidst en STOR TAK til Michelle, som virkelig har gjort meget for distriktet. Du 

har været en god primus motor og vil blive savnet. 

Også tillykke med det nye job og tillykke til DRF. 

Michelle har fået et vikariat på fuld tid i DRF, som sportskoordinator og kommer til 

beskæftige sig med Distance, voltigering, ponymåling og TD-er. 

 

Ref : Mie  
 

 

 


